
 

 

Med anledning av att det under EU dagen den 1a maj i Mörby centrum kom 

fram flera killar från Fribergaskolan och pratade med oss om att det på 

senare tid har kommit nya invandrade elever till kommunens skolor som 

bråkar och hotar.  

Killarna påstod att de här bråkiga grabbarna var på dem och bland annat 

frågade om deras föräldrars inkomst. De hade vid upprepade tillfällen blivit 

slagna och kände numera en stor otrygghet i skolan. Vidare beskrev de att 

skola och rektor inte tog dem på allvar och att man inte fick använda material 

från övervakningskameror. Det gjorde att brotten inte kunde utredas. 

De påstod också att de sålde droger vid skolan.  

 

Är det här nya problemen kända för UN och skolan? 

Vad gör eller kommer man från kommunens sida göra för att stävja det?  

 

 

 

För Sverigedemokraterna Danderyd den 10 juni 2024.  
 
Christer Erestål 

SD Danderyd 

 


